
1 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Úhlejov konaného dne 29. 6. 2023 

 

Přítomni: Lenka Šedivá, Petr Špůr, Lukáš Janeček, Vlasta Huňáčková, Leona Kulinová 

Omluveni: Pavel Šubr, Zdeněk Šubr 

Ověřování: Lukáš Janeček, Leona Kulinová 

Zapisovatelka: Vlasta Huňáčková 

Program: 

1) Zahájení 

2) Kupní smlouva ÚZSVM ČR Jičín 

3) Organizační záležitosti 

Hlasování: pro – proti – zdržel se  

 

1) Zahájení 

Na začátku zasedání proběhlo přivítání přítomných, které začalo v 18:00 hodin.  

Zastupitelé dotázáni, zda s programem zasedání souhlasí. Program schválen bez dalšího doplnění. 

Hlasování o schválení programu zasedání:  

 Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

Zapisovatelka zápisu ze zasedání navržena slečna Vlasta Huňáčková.  

 Hlasování o schválení zapisovatele zápisu:  

 Hlasování: 4 – 0 – 1  

 

Ověřováním zápisu ze zasedání navržen pan Lukáš Janeček a paní Leona Kulinová.  

 Hlasování o schválení ověřovatelů zápisu: 

 Hlasování: 3 – 0 – 2  

 

2) Kupní smlouva ÚZSVM ČR Jičín 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření Kupní smlouvy č. UZSVM/HJC/1337/2023-HJCM 

s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových ČR na odkup pozemkové parcely č. 457/12 

v katastrálním území Úhlejov za kupní cenu 35.000,- Kč. Zastupitelstvo dále pověřuje starostku 

obce k podpisu smlouvy a k úhradě kupní ceny. 

Hlasování: 5 – 0 – 0  
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3) Organizační záležitosti 

- Akce autobusová zastávka Úhlejov – část B by měla být hotova. Starostka obce požádala 

zastupitele, zda mají k provedení nějaké připomínky. Realizace byla převzata bez připomínek a 

starostka může provést převzetí díla bez závad či nedodělků. 

- Došlo také o opravě střechy na budově obecního úřadu. Všechny prasklé šablony byly vyměněny 

a byl nainstalována přechodová lávka, která bude sloužit k obsluze střešních zařízení. Obec se 

obává, že k poškození střechy došlo k manipulaci s internetovým zařízeními společnosti MKInet 

s.r.o.. Není však možné toto poškození prokázat. Starostka bude o vzniklé situaci společnost 

informovat a také bude požádat, aby vždy při potřebě přístupu na střechu byl přítomen zástupce 

obce.  

- Stromolezec, kteří prováděli výchovný řez ovocných dřevin, omylem ošetřili třešně v majetku p. 

Machka. Pan Machek tuto situaci vnímá jako spáchání trestného činu a požaduje sdělení údajů 

osoby, která ošetření provedla. Chce podat trestní oznámení. Obec je připravena poskytnout 

součinnost při podání vysvětlení. Je však zřejmé, že nedošlo ke skutkové podstatě naplňující 

trestný čin. Osoba je odborně způsobila a stromy ošetřila s veškerou potřebnou péčí. Obec zajistila 

úklid větví i osečení travnatého porostu. 

- Na Chroustově už došlo k výměně veřejného osvětlení na nová LED svítidla. Firma však 

nemohla najít jedno menší svítidlo. Starostka dohledávala dokumentaci a jediné místo, které je 

možné je u p. Šplíchala. Zastupitel Lukáš Janeček starostce slíbil, že se na místo podívá a podá jí 

zprávu, zda je její domněnka správná, aby mohla firma vše dokončit. 

-U Šušpárku špatně funguje lampa. Občas bliká, někdy se nerozsvítí vůbec. Je možné, že je špatné 

svítidlo nebo problém v kabeláži. Je domluveno, že až se bude dokončovat poslední lampa na 

Chroustově, tak se provede servis i na této lampě.  

- Bioodpad na Chroustově je opět plný, pan Hátle ho nevyvezl. Starostka obce se snaží svoz 

nahlásit, ale pán ji nebere telefon. Bude i nadále urgovat. 

- Starostka obce dává zastupitelstvu na vědomí, že na letní prázdniny bude snížen provoz obecního 

úřadu a knihovny. Rozpis, kdy bude knihovna a obecní úřad pro veřejnost otevřen, bude vyvěšen 

na internetových stránkách a úřední desce. 

- Proběhl soud na změnu opatrovnictví pana Roberta Novotného a ku prospěchu obce. Novým 

opatrovníkem pana Roberta Novotného je Město Hořice. Na konci července by se měla být 

předána agenda a podána závěrečná zprava Okresnímu soudu v Jičíně. Město Hořice chce také 

panu Novotnému přehlásit pobyt do Hořic, protože zde má bydlení a bude to pro ně do budoucna 

praktičtější. 
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- Kvůli objížďce přes Červenou Třemešnou se zvýšila doprava přes naši obec minimálně o 30 % 

ve směru především na Třebihošť. Řidiči zde jezdí velmi neukázněně, nedodržují rychlost a 

nedbají dopravních předpisů. Často zde jezdí i nákladní doprava, která má průjezd těmito místy 

zakázaný. S nedodržování rychlosti je opět problém i při průjezdu Chroustova, kdy místní lidé 

mají strach při vjezdu na hlavní komunikaci. Starostka obce podá oficiální podnět na Policii ČR, 

aby začala situaci v obci monitorovat. 

- Velkým problémem také zůstává velmi špatný stav krajských komunikací na území obce. Již 

před 2 lety byl dán příslib, že se začnou hledat možné varianty řešení. Do dnešního dne však nebyly 

žádné kroky podniknuty. Bude třeba opět vyvolat jednání a připomenout zhoršující se stav. 

- Pan Bělina reagoval na naši výzvu k odstranění oplocení. Sdělil, že plot vybudoval na základě 

stavebního povolení a dokumenty je schopen dohledat. Cesta je prý dostatečně průjezdná. Pokud 

má obec potřebu plot posouvat, ať tak učiní za obecní náklady. Nabízí obci, že by zaplocenou část 

odkoupil nebo směnil za podíl na pozemku p.č 418/2 v katastrálním území Úhlejov. 

Zastupitelstvo obce s prodejem či směnou nesouhlasí. Cílem je zajistit možnost bezproblémového 

průjezdu po komunikaci. Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce, aby nechala celou cestu 

opět v terénu vyměřit, aby bylo zřejmé, zda v současné podobě bude průjezdná a jaké zásahy zde 

budou třeba učinit. 

Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

- Žádost o dotaci na energetické úspory obecního úřadu a rekonstrukci komunikace na Růžovka 

jsou podané. V tuto chvíli se čeká, zda bude potřeba ještě nějaké dokumenty dodat. 

- Zbývá dořešit prasklý kanál u pana Přibyla: starostka zkusí domluvit účast p. Kratochvíla jako 

nezávislé osoby a dle toho oznámí termín p. Přibylovi. 

 

 

 

Zasedání ukončeno v 19:05 hodin. 

 

  

Zapsala: Vlasta Huňáčková: ……………………     Ověřili: Leona Kulinová: …………………….. 

 

 

       

                   Lukáš Janeček: ……………………… 


